
Hermed følgende forslag:
 
Forslag 1:
 
 Indsendes af: 
Forslaget indsendes på vegne af bestyrelsesmedlemmer, 
repræsentanter og grundejere af de 6 grundejerforeninger.
 
Forslag:
Vandløbssagen sættes i bero.
 
Begrundelse:
Efter kommunen har spulet og lavet TV undersøgelse af L69 
Skovmosevej, har man opdaget at den er i meget dårlig tilstand i 
forhold til rødder m.m. Ledningen er nu rodfræset og den har endelig
den fulde kapacitet igen. Der fremlægges dokumentation på 
Generalforsamlingen.
 
 Forslag 2:

 
 
  Indsendes af: 
 
Forslaget indsendes på vegne af bestyrelsesmedlemmer, 
repræsentanter og grundejere af de 6 grundejerforeninger.
 
Forslag:
 
Pumpe Digelaget opretter en arbejdsgruppe, som arbejder videre 
med de diverse ”vandudfordringer” man har i Skovmose.
 
Begrundelse:
 
Arbejdsgruppen som er dannet på tværs af de 6 grundejerforeninger,
ønsker at se på Skovmose som helhed og de udfordringer vandet 
kan give.


